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内容概要

　　知识清单全练：这是千万老教师的经验，这是无数成功者的累积。
这是最系统的归纳，这是最科学的设计。
将学科知识设计成习题，是进行基础训练的最好方式。
你要记死，不要死记。
　　基础闯关全练：这是最基础的测试，这是夯实基础知识、巩固基本能力的基地。
这也是你的第一关，你一定要努力努力再努力！
　　三年模拟全练：这是全国一线教师团结起来跟命题人的较量，是命题人不得不阅读的重要信息，
也是命题人灵感的发源地。
　　五年中考全练：这是新中考与新教材的无缝对按。
中考试题，是多少命题专家的心血啊，是多少命题学者的汗滴。
这是智慧的结晶，这是精心的设计，这是苦心的创作，这是优美的诗句。
洞悉中考试题及命题规律就等于抓住了上帝的一只手，就等于揭开了上帝手中的谜底！
　　这是新课标理念的全新体现，这是依照最新考题进行的预测。
如果你认真去练习，就会发现其中的奥秘。
　　智慧背囊：这是经验的总结，这是学习的秘密，这是阳光心态的展示，这是智慧之光的梳理。
背上它吧，你会比别人更加相信自己。
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章节摘录

　　A　　The summer vacation is over. Its true that time al-ways flies fast. During the vacation， the weather was
hot and I could not do much work， but I lived happily. As the afternoon was hot， I did my work in the
morning. I used to get up at 6：30 and take a walk in the garden for half an hour. After breakfast， I began reading
English and Chinese and did some exercises in maths. Those took me three hours or more. I worked quite hard
and made good progress （进步 ）.　　I spent the afternoon outside. I went to swim and it was funny. I would
not go home until it was about five or six oclock. Sometimes a friend of mine would come to see me and we would
spend some hours listening to music.　　In this way I spent my vacation happily. And I not only studied well but
also became a good swimmer. Now I am in good health and high spirits（精神）.　　31. What does the text
mainly tell us？
　　A. How the writer spent his summer holidays.　　B. What the weather was like in that summer.　　C.
When the writer got up in the morning.　　D. Where the writer took a walk.　　32. How long did it take the
writer to do his homework？
　　A. Half an hour.　　B. Three hours or more.　　C. Only one hour.　　D. Two hours and a half.　　33.
The writer spent most of the afternoon　.　　A. listening to music　　B. visiting his friends　　C. walking in
the garden　　D. swimming　　34. The writer had a very good summer holiday because he　　A. worked very
hard and made good progress　　B. learned to swim and did his work well　　C. got up early and went home
late　　D. liked swimming better than studying　　35. Which of the following is NOT true？
　　A. The writer made progress in his lessons.　　B. The writer took a walk for half an hour before breakfast.　
　C. The writer began studying as soon as he got up.　　D. The writer spent more time swimming than listening
to musie.
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编辑推荐

　　知识清单全练——千位名师习题式完全归纳；基础闯关全练——基本能力螺旋式全练巩固；三年
模拟全练——模拟试题淘金式完全训练；五年中考全练——中考试题麻雀式売全解剖；教材知识全解
——重点难点疑点完全解读；易错易混全解——易错易混知识完全点拨；教材练习全解——教材课后
思考题完全剖析；全练答案——五三全练题目全解全析；智力背景——万篇素材发散式全面拓展。

Page 5



第一图书网, tushu007.com
<<2014年5年中考3年模拟>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 6


